                                            Dear speakers!

KERAMTEX has became the main action of brick branch of Russia for last TEN years. Every year interest to it grows as from heads and leading experts of brick-works and investors, and from the foreign engineering companies.

Chosen for KERAMTEX format: one day the plenary session, one day plant visit, is optimum and provides the highest status of participants (owners and investors, directors, chief engineers and chief technologists).

Annually quantity wishing to make a speech at conference and to present the developments increases. It leads to reduction of time of reports at plenary session and to increase of the importance of publications in the magazine «Construction materials» which is received by all participants of conference.
Due to record large number of demands for performance in the plenary session KERAMTEKS-2012, time for performances established by organizing committee is limited 10 minutes.

Official languages of conference are RUSSIAN and ENGLISH. SIMULTANEOUS interpretation  is provided.
Organizers convincingly ask you to carry out timing of the performance. If performance is not supposed in official languages of conference with consecutive translation, the general time of performance also 10 minutes!

Not to waste time at plenary session please direct the presentations by e-mail (mail@rifsm.ru, yumasheva_ei@mail.ru, lescova@list.ru), or load them into the computer of organizers before the beginning of plenary session.
We hope for your understanding and strict observance of regulations!

For active submission of your offers for brick branch of Russia at your order additional options of conference (placement of advertizing materials in a bag of participants), informal communication during technical round, breaks and a friendly dinner, and also the magazine «Construction materials» No. 8 in which will be published review KERAMTEKS-2012 and the reports which aren't  placed into No. 5. This magazine will be delivered to all participants of conference.
Уважаемые докладчики!

За прошедшие ДЕСЯТЬ лет КЕРАМТЭКС стал главным мероприятием кирпичной отрасли России. С каждым годом интерес к нему растет как со стороны руководителей и ведущих специалистов кирпичных заводов и инвесторов, так и со стороны зарубежных инжиниринговых и машиностроительных компаний.

Выбранный для КЕРАМТЭКС формат: один день пленарное заседание, один день посещение завода, является оптимальным и обеспечивает самый высокий статус участников (владельцы и инвесторы, генеральные директора, главные инженеры и главные технологи).

Ежегодно количество желающих выступить на конференции и представить свои разработки руководителям кирпичной отрасли России увеличивается. Это приводит к сокращению времени докладов на пленарном заседании и повышению значимости публикаций развернутых статей в журнале «Строительные материалы», который получают все участники конференции.

В связи с рекордно большим количеством заявок на выступление в рамках пленарного заседания КЕРАМТЭКС-2012, поданных строго в срок, установленный оргкомитетом, время для выступлений ограничено 10 минутами.

Официальными языками конференции являются РУССКИЙ и АНГЛИЙСКИЙ. Осуществляется СИНХРОННЫЙ перевод.

Организаторы убедительно просят вас провести хронометраж своего выступления. Если выступление предполагается не на официальных языках конференции с последовательным переводом, то общее время выступления составляет 10 минут!
Во избежание потери времени на пленарном заседании направляйте свои презентации по электронной почте (mail@rifsm.ru, yumasheva_ei@mail.ru, lescova@list.ru), или загрузите их в компьютер организаторов ДО начала пленарного заседания.
Мы надеемся на ваше понимание и строгое соблюдение регламента!

Для активного представления ваших предложений для кирпичной отрасли России в вашем распоряжении дополнительные опции конференции (размещение рекламных материалов в портфель участников), неформальное общение во время технического тура, перерывов и дружеского ужина, а также журнал «Строительные материалы» №8, в котором будет опубликован обзор КЕРАМТЭКС-2012 и доклады, не вошедшие в №5. Данный номер журнала будет разослан всем участникам конференции.

